
Beste,  

Hierbij willen wij als veetransportbedrijf kenbaar maken het niet eens te zijn met het 
wetsvoorstel met betrekking tot cameratoezicht in slachthuizen en verzamelcentra.  

Met zijn allen dragen wij de verantwoordelijkheid om het dierenwelzijn en de 
voedselveiligheid te waarborgen van veehouder tot in de slachthuizen. Veehouders, 
transporteurs, verzamelcentra en slachthuizen dragen hier allemaal hun steentje aan bij. Het 
implementeren van permanent cameratoezicht is naar ons idee een blijk van wantrouwen in 
de sector vanuit de overheid. Het zal dan ook juist zorgen voor wrijving in het werkveld, wat 
de veiligheid en het werkplezier van iedereen niet ten goede komt.  

We begrijpen dat kwaliteit, dierenwelzijn en veiligheid gewaarborgd moet worden en 
accepteren ook de aanwezigheid van controlerende partijen. Het inzetten van permanent 
toezicht door middel van camerabeelden is hiervoor echter niet de juiste opzet. De 
camerabewaking zal de privacy schenden van mensen die daarbij voortdurend gefilmd 
worden, terwijl zij gewoon hun werk doen. Het op afstand kunnen beoordelen en het door 
kunstmatige intelligentie laten toetsen zorgt ervoor dat er misstanden kunnen ontstaan door 
verkeerde interpretatie van de beelden. Fragmenten van beelden waarbij de context deels 
wegvalt, kan zorgen voor verkeerde aannames, met veel schade tot gevolg voor het 
betreffende bedrijf. De discussies over zulke misstanden komen dan achteraf. Hierdoor 
ontstaat een nog grotere kloof tussen overheid en de sector waarbij wij ons machteloos, niet 
gehoord en aangewezen voelen als criminelen.  

Graag zouden we horen wat dan daadwerkelijk de efficiëntiestap is bij het invoeren van deze 
manier van toezicht, een onderbouwing van de noodzaak van deze absurde maatregel en 
hoe ons gegarandeerd kan worden dan de camerabeelden 100% geborgd zijn tegen hacken, 
datalekken etc. Weegt dit op tegen de aantasting van onze persoonlijke leef- en 
werkomgeving en ons gevoel van veiligheid? 


